
  

Franc Petr, Kafka Lukáš  25. 10. 2018 

Zápis ze zasedání žákovského parlamentu 
Gymnázia Jiřího Ortena 

 
Na prvním zasedání žákovského parlamentu pro školní rok 2018/2019 proběhla v prvé řadě 
volba předsedy parlamentu a jeho prvního zástupce. S plným počtem hlasů se předsedkyní 
parlamentu stala opětovně Irena Coufalová (V6A). Zvoleným místopředsedou je Lukáš Kafka 
(C4B) a po následné domluvě se stává místopředsedou i Petr Franc (C2B). 
 
 
Dále si dovolíme průběh řešených témat zasedání zapsat v jednotlivých bodech: 

 

 Plánování dalšího ročníku Suit-up! day organizovaného LK a PF 

 Zřetelné vyznačení parkovacích míst na „horním“ parkovišti pro studenty 

 Zákaz parkování vozidel před modrými lavičkami (pod okny sekretariátu), jedná se o 

příjezdovou trasu pro záchrannou službu 

 Předběžné změny pro nadcházející třiceti měsíční rekonstrukce školy: 

o Nutnost nošení přezůvek (alespoň za deště/sněhu venku), aby nedocházelo 

k roznášení prachu, omítky, … 

o Změny v rozvrhu s ohledem k třídám, ve kterých budou v dané době měněna 

okna 

 Problematika nedovoleného zasahování žáků do školní sítě, laické prohazování 

síťových kabelů ve switchích etc.  

o Návrh na zvýšení trestu pro viníka – až podmínečné vyloučení z GJO 

o Riziko ztráty dat 

 Pohazování slupek od banánů, chleba, otevřených jogurtů po zavěšených světlech ve 

třídách, stížnosti uklízeček 

 Stížnosti na neadekvátní přístup uklízeček, které např. vytírají během pauz, kdy 

studenti odcházejí ze školy domů 

 Zamykání (pánských) záchodů se zanechanými fekáliemi, které nebyly spláchnuty a 

následné pod/přelezení z kabinky. Nutnost rozdělávání zámků, …  

 Nezhasínání ve třídách/herně/studovně, pokud daný student odchází jako poslední, 

tj. plýtvání elektřinou 


